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能用纯正流利的英语作自我介绍，是一个人的亮点。这里给大家分享一些关于100词自我介绍英语作文带翻译，希望对大家有所帮助。100词自我介绍英语1Good morning/afternoon， teachers and classmates.I...
能用纯正流利的英语作自我介绍，是一个人的亮点。这里给大家分享一些关于100词自我介绍英语作文带翻译，希望对大家有所帮助。
100词自我介绍英语1
Good morning/afternoon， teachers and classmates.
I\'m --- from class 1. I am a girl/boy of 13. My family including my father,mother and me. I like basketball best. In addition, I also like table tennis. Myfavorite food is carrots. I\'m also very interested in snacks.
Are these. Nice to meet you! I sincerely hope to make friends with you.
早上好/下午，老师和同学。
我是1班的---。我是13岁的女孩/男孩。我的家庭包括我的\'父亲，母亲和我。 我最喜欢篮球。 另外，我也喜欢乒乓球。我最喜欢的食物是胡萝卜。我对零食也很感兴趣
这些是。 很高兴见到你! 我真诚地希望能和你交朋友。
100词自我介绍英语2
Hello, My mame is Ada. I am 11 years old. I am a quiet girl. I study in LinPu No.1 Primary School. My favourite food is ice cream. It’s sour. My favouriteteacher is art teacher.
My favourite class is art class. My favourite animal is squirrels. Myfavourite drink is juice. My favourite fruit is strawberries, because it’ssour.
Can you be my friend ?
你好，我的妈妈是阿达。 我11岁。 我是一个安静的女孩。 我在林浦一中小学读书。 我最喜欢的食物是冰淇淋。 这很酸。我最喜欢的老师是艺术老师。
我最喜欢的课是艺术课。 我最喜欢的动物是松鼠。 我最喜欢的饮料是果汁。 我最喜欢的水果是草莓，因为它酸。
可以跟你作个朋友吗 ?
100词自我介绍英语3
Hello!Everyone,my name is ---.I\'m 16 years old.I\'m from Wu-i,JiangsuProvince.My favorite subject is Chinese.And I like reading very much,especaillyin reading history books.As a student,I study very hard.I made a lot friends inschool,most of them are working hard,too.I hope all of us cuold catch the besttime to reach our goal.Just try our best!
大家好!我叫---。我16岁。我来自江苏无锡。我最喜欢的科目是语文。而且我非常喜欢阅读，特别是跟历史有关的书籍。作为一个学生，我很努力。在学校，我有很多朋友，他们大多数也都很努力。我希望我们都能抓住最好的时光来达到我们的梦想。尽我们的全力吧!
100词自我介绍英语4
Good morning, everyone! It’s a great honor for me to introduce myself toall of you. My name is Serena and I’m fifteen years old. I come from Dalian citywhich is a beautiful and attracting place. Wish you can visit there and Ibelieve that you will be impressed. English and movie are my favorites which canhelp me learn and rela-. I like making friends, especially the ones who sharecommon interests with me. And I think we can have much to share and talk. I hopeto make progress with my friends. Thank you.
大家早上好。我很荣幸向大家介绍我自己。我叫Serena，今年十五岁。我来自美丽的海滨城市大连。希望你们可以去那旅游，我相信你们一定会对它留下深刻印象的。英语和电影是我的爱好，它们能够帮助我的学习，使我放松。我喜欢交朋友，特别是和我有共同兴趣的人。我觉得我们有很多可以分享可以聊的东西。我希望和我的朋友共同进步。谢谢。
100词自我介绍英语5
Hello everyone. My name is .... I am a student of Grade eight . I am anoutgoing , lovely girl and I am so welcomed by my friends and my classmates.
I often go to the movies with my friends on weekends. I can aslo play theviolin and have won many prizes in the competitions. I take violin lessons twicea week.
It is a little hard for me but I am very happy , because I have a dream. Iwant to be a great violinist one day.
Thank you.
大家好。 我的名字是......我是八年级的学生。 我是一个外向的，可爱的女孩，受到我的朋友和同学的欢迎。
我经常在周末和朋友一起去看电影。 我也可以拉小提琴，并在比赛中赢得很多奖项。 我每周两次上小提琴课。
这对我来说有点难，但我很高兴，因为我有一个梦想。 我想成为一名伟大的小提琴手。
谢谢。
100词自我介绍英语6
Good morning, my admirable professors and my dear fellows. It’s my greathonor to be here to introduce myself to all of you. My name is -ing Heng and I’min my eighteen years old. I come from-iamen, which is a famous and beautifulcity. I strongly suggest you visiting there and I can be your guide if it’sconvenient. After three years’ hard work, I am so e-cited that I am finallyenrolled by my dreaming school,SichuanUniversityand be one of you. I am outgoingand I have many interests, such as playing basketball, football, and swimming,but I am only good at basketball. I hope we can always play together in the ne-tfour years. Computer Science and Technology is my favorite subject and I am surethat it’s also a promising area in the future, with the great development ofcomputer science and our society. I am glad to be a classmate of you and I hopewe can study and make progress together in the future. I greatly e-pect my lifeto be with you in the coming four years.
亲爱的教授以及同学们，大家早上好!很荣幸能够站在这里向大家介绍自己。我叫邢恒，今年18岁。我来自著名美丽的城市---厦门。我强烈建议大家到厦门旅游，如果方便的话，我可以做你们的导游。经过了三年的努力，我感到很兴奋，因为我最终录取了我梦寐以求的学校——四川大学，并成为你们中的一员。我性格外向，有很多爱好，比如打篮球，踢足球和游泳;但是我只擅长打篮球。我在接下来的四年里我们可以一起打篮球。计算机科学技术是我最喜欢的科目，我相信随着计算机科学和社会的快速发展，它将来也是很有前景的领域。我很高兴和你们成为同学，而且我希望将来我们可以一起学习，共同进步。我十分期待接下来四年和你们一起的生活。
100词自我介绍英语7
Good morning, my admirable teacher and my dear fellows. My name is QingCheng and I’m in my 17 years old. I graduated from theTianTaoMiddle school,which is one of the best middle schools in my city. Its campus is as beautifulas ours. My favorite subject is math, because it’s a complicated subject thatdrives a lot of students crazy. But I am a student who likes challenges and Ican feel great achievement when I solve a math problem. Besides, I like variouse-tra curricular activities, because they can bring me a colorful life. In myopinion, study is just a part of our life, so that we should not be constrainedby it. The most important is that I am happy to be a classmate of you. I hope wecan study as well as play together.
尊敬的老师，亲爱的同学们，大家早上好。我叫秦成，近年十七岁。我毕业于天桃中学，它是我们市里最好的中学，校园和我们校园一样美丽。我最喜欢的科目是数学，因为它是使很多学生抓狂的复杂科目。但是，我是一个喜欢挑战的学生，每当我解答出一道数学问题的时候，我感到一种巨大的成就感。除此之外，我喜欢各种各样的课外活动，因为我它们给我带来了多姿多彩的生活。在我看来，学习只是生活中的一部分，因此我们不应该被学习束缚。最重要的是，我很高兴能成为你们的同学。我希望我们可以一起学习，一起玩。
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